

## Quality Policy

- We in SCIB Chemicals, the manufacturer of Paints shall comply with all statutory and other applicable requirements.
- We shall provide products and services that meet stated standards on time, every time.
- We shall continually improve our processes to understand changing stakeholder needs and preferences including statutory changes and use the same as input for periodically reviewing and revising performance standards of our products and services.
- We accept Zero Defect as a quality absolute, and shall design and operate our quality system accordingly.
- We shall organize our work practices to do a job right the first time, every time.
- We are committed to continual improvement in quality in all business processes and shall track such improvement through measurable indicators.

Prashant Shekhar



Chief Executive

## سياسة الجودة

- نحن في شركة سكيب للكيماويات ، نمتثل لجميع المتطلبات القانونية و غيرها من المتطلبات المطبقة.
- سوف نوفر المنتجات والخدمات التي تلبي المعايير و المواصفات في الوقت المحدد ، في كل مرة.
- سنقوم باستمرار بتحسين عملياتنا لفهم الاحتياجات والأفضليات المتغيرة لأصحاب المصلحة بما في ذلك التغييرات القانونية واستخدام نفس المدخلات للمراجعة الدورية ومعايير الأداء لمنتجاتنا وخدماتنا.
- نحن نقبل عيوب بدرجة صفر كجودة مطلقة ، و عليه فسوف نقوم بتصميم وتشغيل نظام الجودة لدينا وفقاً لذلك.
- سنقوم بتنظيم ممارسات العمل الخاصة بنا للقيام بعمل ما بشكل صحيح في المرة الأولى ، في كل مرة.
- نحن ملتزمون بالتحسين المستمر في الجودة في جميع العمليات المؤداة وعلينا تتبع هذا التحسن من خلال مؤشرات قابلة للقياس.

براشانت شيخار



العضو المنتدب

Issue: Aug. 2020 Issue no. Four

The above policy shall be reviewed periodically as appropriate to our business  
The above policy is align with Asian Paints Corporate Policy – Aug2020

إصدار أغسطس 2020 رقم الإصدار: الرابع

السياسة أعلاه تتم مراجعتها دوريا حسب ما تقتضيه أعمالنا و تتماشى مع سياسة شركة أشيان بينتس – إصدار أغسطس 2020